
1 
 

Zápis z jednání Komise pro mládež, tělovýchovu a sport (dále jen „komise“) 

 

Datum: 11.09.2024  

 

Účast: Mgr. Renáta Vesecká (předsedkyně); Ing. Jiří Holý; Daniel Rosenbaum; Jan Hadraba; Mgr. Jitka Charyparová; 

Bc. Svatopluk Chrastina;; František Jobek 

 

Omluven: Tomáš Novák 

 

Koordinátorka: Markéta Benešová 

 

Hosté: Miroslav Peterka (místostarosta), Ing. Lea Enenkelová (vedoucí OŠKS) 

 

Program: 

1) Zahájení 

2) Žádost o ID na projekt „Podpora mládežnické kopané“ 

3) Projednání nového dotačního programu, který nahrazuje program „Podpora vrcholového sportu“ 

4) Různé 

5) Závěr - diskuse 

 

ad1) Schůzi zahájila předsedkyně komise, přivítala přítomné. Je přítomno 6 z 8 členů, komise je usnášeníschopná. 

Předsedkyně komise přednesla program jednání. 

 Hlasováno o návrhu:  

PRO:6  PROTI: 0 ZDRŽEL: 0 PROGRAM SCHVÁLEN 

 

 

ad2) Žádost o ID na projekt „Podpora mládežnické kopané“ 

 Členové komise diskutují o podané žádosti, o rozpočtu a výdajích projektu, na které bude případná dotace 

uplatněna. Diskutují o uznatelnosti výdajů.  

  

Hlasováno o přítomnosti zástupce žadatele na jednání komise: 

 PRO: 6   PROTI: 0 ZDRŽEL: 0 NÁVRH SCHVÁLEN 

 

 Na jednání komise se dostavil zástupce žadatele xxxxxxxxx (dále jen „žadatel“) 

 

Členové komise se dotazují na počet družstev a s tím související vytíženost hřišť a jejich údržbu. Žadatel 

informuje o změnách v klubu, sestupu A týmu a počtu mládežnických družstev. Další dotaz směřuje na 

historické rozdělení poskytnutých dotací, částka byla rozdělena na podporu dospělých a dětí a nyní žádají celou 

částku pouze na děti a mládež. Žadatel k tomu sděluje následující – náklady na mládež převyšují celkovou 

požadovanou dotaci. Mládežnická družstva se vrátila do 1. ligy, a tím opět vzrostly náklady. Další dotazy směřují 

na počet trenérů, na zázemí klubu a opět na náklady spojené s údržbou hřišť tak, aby splňovala podmínky pro 

zápasy. Žadatel vysvětluje, že hřiště jsou přetížená, že by využili další. 

 

Na jednání se dostavil Daniel Rosenbaum. Je přítomno 7 z 8 členů komise. 

  

Žadatel informuje o celkových nákladech na areál, o způsobu účtování nákladů mezi spolkem a a.s.. Část 

nákladů, jako např. energie, za spolek hradila a.s. z důvodu, že vlastní část areálu, na které mládežnické týmy 

trénují. 

 

Žadatel opustil jednání komise. 

 

Komise je toho názoru, že se jedná o projekt širokého významu, zahrnuje velkou členskou základnu dětí a 

mládeže a jeho udržení je důležité pro komunitní život v Příbrami. Z toho důvodu navrhuje komise částku 

poskytnuté dotace navýšit oproti předchozím obdobím. 

 

 Pro hlasování byly navrženy dvě částky, hlasováno od prvního návrhu: 

 Návrh č. 1 podpora ve výši 4.000.000,00 Kč 

 PRO: 1   PROTI: 0 ZDRŽEL: 6 NÁVRH NESCHVÁLEN 

  

Návrh č. 2 podpora ve výši 3.000.000,00 Kč 

 PRO: 5  PROTI: 0 ZDRŽEL: 2 NÁVRH SCHVÁLEN 
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ad3) Projednání nového dotačního programu, který nahrazuje program „Podpora vrcholového sportu“ 

 Předsedkyně komise seznamuje členy komise s návrhem nového dotačního programu „Významné sportovní 
kluby“, který má nahradit stávající dotační program „Podpora vrcholového sportu“. Seznamuje členy se základní 
myšlenkou a podmínkami pro splnění oprávněnosti žádat v tomto dotačním programu. 

 Diskuse o podmínce nastavení hranice mediálního dosahu, kterou musí žadatel splnit, aby byl oprávněným 
žadatelem. 

  
Jednání opustil Svatopluk Chrastina. Je přítomno 6 z 8 členů, komise je usnášeníschopná. 

 
 Členové komise dále diskutují o výši hodnoty GRP, tj. mediálního dosahu. 
  

Návrh dotačního programu s předpokládanou alokací 10.500.000,00 Kč 
 Hlasováno o návrhu: PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL: 0 NÁVRH SCHVÁLEN 

 
  
Termín dalšího jednání komise nebyl stanoven 
 

 

 

Dne 12.09.2024 

Zapsala: Markéta Benešová  

Schválila: Mgr. Renáta Vesecká v. r. 

 


